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Protokół nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 19 marca 2019 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Monika Paszek  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun  

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Alina Hybsz - Kierownik MGOPS,  

- Druh starszy brygadier mgr inż. Jacek Strużyński Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Krotoszynie, 

- Druh Eugeniusz Pankiewicz Komendant Miejsko-Gminny Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego 

Związku OSP RP, 

- Druh Andrzej Figlak Prezes OSP Zduny. 

- Druh Tomasz Roszak – OSP Zduny  

- Ewelina Robak - Inspektor ds. geodezji i budownictwa, 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. 

Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest władna obradować. 

Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg  z dnia 13.03.2019r. oraz na wniosek burmistrza Zdun 

wnoszę o wprowadzanie do porządku obrad punktu o treści zaopiniowanie projektów uchwał:   

f) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie 

Gminy Zduny w 2019 r., 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie udziałów w spółce Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kaliszu. 

Członkowie Komisji powyższy wniosek przyjęli – 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się” na 4 członków komisji obecnych podczas głosowania. 
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Prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś przedstawiła następujący porządek obrad wraz  ze 

zmianami: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej mieszkania gminnego 

położonego w Konarzewie dotychczasowym najemcom oraz udzielenia bonifikaty przy sprzedaży, 

b) w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Zdunach na lata 2019-2021, 

c) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez  Gminę 

Zduny wraz z określonymi granicami obwodów publicznych szkół podstawowych, 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r.,  

e) w sprawie zmian w uchwale WPF na lata 2019-2028,  

f) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie 

Gminy Zduny w 2019 r., 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie udziałów w spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kaliszu. 

3. Realizacja zadań z zakresu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w Urzędzie Miejskim 

w Zdunach po termomodernizacji obiektu. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 

O godzinie 8:10 na sale obrad dotarł Radny Dionizy Waszczuk. Stan Radnych obecnych na sali obrad 

wnosił 5 osób. 

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej mieszkania gminnego 

położonego w Konarzewie dotychczasowym najemcom oraz udzielenia bonifikaty przy 

sprzedaży, 

 Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Robak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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b) w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Zdunach na lata 2019-2021, 

Projekt uchwały przedstawiała Alina Hybsz.  

Radna Mirosława Sajur pytała ilu w gminie jest asystentów rodzinny. 

Alina Hybsz wyjaśniła, że gmina posiada jednego asystenta rodziny, który nadzorem/opieką 

obejmuje średnio 10-11 rodzin. Asystent przydzielany jest rodzinie na wniosek rodziny lub na wiosek 

sądu i jeden asystent wystarcza. 

Radna Sławomira Kuś pytała ile osób objętych jest programem wsparcia. 

Alina Hybsz odpowiedziała, że ok. 49 rodzin.  

Z uwagi wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

c) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Zduny wraz z określonymi granicami obwodów publicznych szkół podstawowych, 

 Projekt uchwały przedstawiał Władysław Ulatowski.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał ile dzieci jest w szkole w Baszkowie oraz ile będzie w przyszłym 

roku.  

Władysław Ulatowski wyjaśnił, że co roku dzieci jest ok 111, a w przyszłym roku 120-125 uczniów, 

po 10-20 w klasie.  

Innych pytań uwag do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

  

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r., 

Zanim członkowie komisji zajęli się zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019r. Komisja zajęła się Interpelacją Klubu Radnych w spawie zapewnienia 

pomocy finansowej z budżetu gminy dla OSP w Zdunach na zakup ciężkiego samochodu bojowego 

w wysokości 250.000,00zł - załącznik do protokołu. 
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W tym punkcie dłuższa dyskusja dotyczyła zakupu wozu bojowego dla OSP Zduny. 

Wyjaśnień w tym zakresie udzielali Druh Andrzej Figlak, Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun,  Iwona 

Klepacka – Skarbnik Gminy, Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i 

Rozwoju, Jacek Strużyński Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie, 

Druh Eugeniusz Pankiewicz Komendant Miejsko-Gminny Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego 

Związku OSP RP oraz Druh Tomasz Roszak – OSP Zduny. Przedstawiano sposoby pozyskania wozu 

strażackiego w latach poprzednich oraz szczegółowo omówiono obecnie obowiązujące procedury 

pozyskania wozu strażackiego.  

Z przedstawionych dokumentów i złożonych wyjaśnień ustalono, że nowy wóz bojowy z 

wyposażeniem kosztuje 1.150.000,00 zł. Druhowie przy wsparciu mieszkańców i sponsorów, 

uzbierali 23.105,10 zł. Z dotacji KRS, MSWIA oraz NFOŚiGW/WFOŚiGW uzyskane byłoby 300 

tys. zł. Przy obecnym sposobie dofinasowania do zakupu wozu bojowego dla OSP gmina Zduny 

musiałaby dołożyć 825 tys. zł (jako wkład własny), co obecnie ze względu na możliwości finansowe 

gminy jest niemożliwe.   

W toku dyskusji zgormadzeni zgodnie stwierdzili, że nowy wóz bojowy dla jednostki OSP Zduny 

jest niezbędny, ze względu na ukształtowanie terenu gminy Zduny oraz gazociąg biegnący przez 

gminę. Obecny sprzęt jest wysłużony, a nowy podniósłby bezpieczeństwo mieszkańców.  

 W latach kolejnych będą czynione starania o pozyskanie wozu bojowego wszelkimi możliwymi 

kanałami z większym dofinasowanie funduszy zewnętrznych.  

W dalszej części obrad Skarbnik Gminy Iwona Klepacka przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. Pytań, uwag do projektu uchwały zgłosili Radna Sławomira Kus oraz 

Radny Dionizy Waszczuk. Odpowiedzi na pytania udzielali Tomasz Chudy oraz Miłosz Zwierzyk. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

e) w sprawie zmian w uchwale WPF na lata 2019-2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały 

nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 
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Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

f) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie 

Gminy Zduny w 2019 r.  

Projekt uchwały przedstawili  Burmistrz Zdun Tomasz Chudy oraz Kierownik Miłosz Zwierzyk. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie udziałów w spółce Oświetlenie Uliczne i 

Drogowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kaliszu 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka. Pytania do projektu uchwały 

zgłosiły Radne: Mirosława Sajur, Monika Paszek oraz Sławomira Kuś. Odpowiedzi na pytania 

udzielali Tomasz Chudy oraz Miłosz Zwierzyk. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 3. Realizacja zadań z zakresu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w Urzędzie 

Miejskim w Zdunach po termomodernizacji obiektu.  

Temat przedstawili i wyjaśnień udzielani Tomasz Chudy oraz Miłosz Zwierzyk. 

Gmina Zduny otrzymała ponad 3,6 mln złotych na termomodernizację budynków Zespołu Szkół 

w Zdunach i Urzędu Miejskiego. W ramach dotacji w budynkach Zespołu Szkół i Urzędu Miejskiego 

została wymieniona nieekonomiczna instalacja grzewcza, grzejniki, stare okna, zamontowano 

energooszczędne oświetlenie. Budynki zostały ocieplone i otrzymają nową elewację. Przy okazji 
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robót termomodernizacyjnych w urzędzie dobudowano windę dla osób niepełnosprawnych i 

starszych. Środki pochodzą z Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-

2020. By sięgnąć po dofinansowanie samorząd wykonał szereg zabiegów: został przygotowany Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej, audyty energetyczne czy dokumentacja techniczna. 1 września 2016 

roku Zarząd Województwa Wielkopolskiego podjął uchwałę w sprawie: wyboru wniosków 

o dofinansowanie dla Działania 3.2 „Poprawa efektywności energetycznej w sektorze publicznym 

i mieszkaniowym”, Poddziałania 3.2.1 „Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków 

użyteczności publicznej”, w tym właśnie wniosku Gminy Zduny. Warto zaznaczyć, że dotacja na 

termomodernizację to do tej pory było największe jednorazowe dofinansowanie dla Gminy Zduny ze 

środków europejskich. Całkowita wartość projektu wyniosła 4.291.255,28 zł. Kwotę kosztów 

kwalifikowalnych oszacowano na 4.239.188,50 zł. Kwota dofinansowania opiewała na 3.603.310,21 

zł. 

Uwag do omawianego tematu członkowie komisji nie wnieśli. 

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 W punkcie tym Magdalena Krawczyk przedstawiła pismo Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

dotyczące obowiązkowego ubezpieczenia rolników. Uwag do treści członkowie komisji nie zgłosili.  

Radny Michał Płonka zgłosił prośbę o wycinkę 3 drzew na drodze z Bestwina na Rude.  

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji 

 

   mgr Sławomira Kuś   

Przygotował(a): 

 mgr Barbara Fornal 

  


